
For healthy and strong cardiovascular system

Doppelherz® aktiv Garlic with Hawthorn capsules are especially-well suited for per-
sons who want to take their cardiovascular health in their hands. The capsules contain 
a unique combination of plant extracts that act in a complementary way to stimulate 
blood circulation while preserving youth of the vessels. 

Garlic is a traditional medicinal herb which is famous for its positive effects on the circu-
latory system: garlic reduces arterial pressure and improves blood lipid composition by 
lowering „bad“ cholesterol levels. Garlic also improves blood flow properties.

Hawthorn fruits are rich in flavonoids. These antioxidants help to protect the whole 
circulatory system by neutralizing free radicals. Hawthorn fruits improve blood flow to 
the heart, which increases its capacity. 

Misteltoe has a positive effect on blood pressure.

Thanks to their enteric coating, Doppelherz® aktiv Garlic with Hawthorn capsules do 
not generate embarrassing body odours. 

Recommendation:
Take 1-2 capsules 3 times daily at meal with enough liquid. Do not chew. 

Do not exceed the stated recommended daily dosage! Food supplements should not 
be used as a substitute for a varied diet. The product should be stored out of reach of 
young children.

Do not store above 25 °C.

Energetic value:
1 capsule corresponds to 3 kcal/ 13 kJ.

Ingredients:
Garlic oil macerate, Gelling agent: Gelatine, Mistletoe oil macerate, Hawthorn oil  
macerate, Humectant: Glycerol, Emulsifier: Butterfat, Stabilizer: Silicon dioxide, Colour: 
Caramel.
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Pour la santé du système cardio-vasculaire 

Doppelherz® aktiv Garlic with Hawtorn est particulièrement conseillé aux personnes 
qui veulent s‘impliquer activement dans leur santé cardiovasculaire. Les gélules con-
tiennent une combinaison unique d‘extraits de plantes qui agissent de manière com-
plémentaire pour tonifier la circulation sanguine tout en préservant la jeunesse des 
artères.

L’ail est une pharmacopée traditionnelle connue pour ses effets positifs sur le système 
circulatoire: il fait baisser la tension artérielle et améliore le bilan lipidique sanguin en 
provoquant une diminution du taux de „mauvais“ cholestérol. L’ail améliore aussi les 
propriétés d’écoulement du sang.

Les fruits de l’aubépine sont riches en flavonoïdes. Ceux-ci déploient leurs propriétés 
antioxydantes dans les vaisseaux sanguins, protégeant ainsi tout le système circulatoire 
des effets néfastes des radicaux libres. Les fruits de l‘aubépine possèdent de surcroit des 
propriétés cardiotoniques et améliorent l’oxygénation du cœur.

Le gui a une action positive sur la pression sanguine.

Grâce à leur enrobage gastrorésistant, les gélules Doppelherz® aktiv Garlic with Haw-
thorn n’occasionnent aucune odeur gênante. 

Dose recommandée:
Avaler 1-2 capsules 3 fois par jour au repas avec suffisamment de liquide, sans mâcher.

Ne pas dépasser la dose journalière recommandée. Les compléments alimentaires 
ne remplacent pas une alimentation variée et équilibrée. Tenir hors de la portée des 
enfants.

A conserver à une température ne dépasser pas 25 °C.

Valeur énergétique:
1 capsule correspond à 3 kcal/ 13 kJ.

Ingrédients:
Extrait d`ail macéré, gélifiant: gelatine, extrait de gui macéré, extrait d`aubepine  
macéré, humectants: glycerol, émulsifiant: matière grasse, stabilisiant: dioxyde de  
silicium, colorant: caramel.
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